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INTERPELACJA 
 

Dotyczy:  opłat adiacenckich na Szczepankowie 
 
 
Na Szczepankowie na przełomie wieków istniał  Komitet Budowy Kanalizacji pod 
przewodnictwem pana Soczki. Pieniądze zbierano – według mieszkańców – w całym 
Szczepankowie a inwestycje zrobiono tylko w jego części. Trudno, żeby mieszkańcy przez 
kilkadziesiąt lat trzymali potwierdzenia wpłat. Cała dokumentacja powinna znajdować się w 
Urzędzie Miasta. Uważam, ze do czasu jej odnalezienia nie powinny być nakładane opłaty 
adiacenckie! Może być tak, że mieszkańcy będą obciążani podwójnie. 
 
 
 


